
SKUPNO ZASEDANJE ZBOROV ZDRUŽENEGA DELA IN KRAJEVNIH SKUPNOSTI

Obravnavali predvsem mestno gradivo
Dnevni red skupnega zasedanja zbora združenega dela in zbora

krajevne skupnosti 8. februarja je bil tokrat krajši kot navadno,
delegati pa so večino časa namenili obravnavi mestnega gradiva.
Tako so sprejeli predlog družbenega dogovora o financiranju krajev-
nih skupnosti ljubljanskih občin, dodali pa so še amandma, ki ga je
predlagal naš izvršni svet. V njemu sem se zavzel, naj se iz sredstev
sklada za financiranje splošnega Ijudskega odpora in družbene samo-
zašcite zagotavlja denar za razvojne načrte s tega področja in za
materiaJne stroške za delo na obrambno varnoslnih pripravah. BiJo
je tudi nekaj razprave, v kateri so delegati menili, da je ta dmibeni
dogovor šele pričetek urejanja financiranja KS v Ljubljani in bo
potrebno s tem še nadaljevati.

Delegati so na tej seji tudi
sprejeli osnutek odloka o prora-
čunu naše občine za letošnje leto
in osnutek dogovora o oblikova-
nju in razporejanju sredstev
splošne porabe v občinah in v me-
stu, seveda rudi za leto 1989.
Brane Matjašec, član našega iz-
vršnega sveta, ki je imel ktatek
uvod k tema točkama, je delega-
tom predlagal dvc spremembi:
v osnucku odloka proračuna na;
se sredstva za delo O K ZSMS
povečajo za 26.923.000 dinarjev,
za enak znesek pa naj se zmanj-
šajo sredstva, namenjena za izdajo
glasila Naša skupnost.

N a osnutek odloka sta pisni
pripombi imeli delegaciji Sela in
Novih Fužin. Prva je menila, da
bi morale krajevne skupnosti in
občinski upravni organi imeti
enak indeks rasti materialnih
stroškov (po tem osnutku je za
KS indeks 210, za upravne or-
gane pa 260), druga pa ni bila
zadovoljna z več postavkami.

Po osnutku odloka naj bi ob-
činski proračun za letošnje leto
znašal 26 milijard 380 milijonov
in 259 tisoč dinarjev, kar je 130-
odstotno povečanje glede na lan-
sko leto. Predvidena rast splošne
in skupne porabe za letošnje leto
pa je 132 odstotkov v primerjavi
z lanskim letom. Odhodki občin-

skega proračuna so oblikovani
v skladu z zahtevami porabnikov
in ob upoštevanju kriterijev, ki

določajo 120-odstotno rast oseb-
nih dohodkov, 160-odstotno rast
materialnih stroškov, 115-od-
stotno rast amortizacije in 90-od-
stotno rast drugih odhodkov.
V letošnjem letu je nekaj več de-
narja kot doslej namenjeno svetu
za vzgojo in preventivo v cestnem
prometu, kar naj bi pripomoglo
k izboljšanju prometne varnosti,
in za obnovo poslovnih prostorov
Postaje milicc Ljubljana Moste-
Polje.

Delegati so v okviru mestnega
gradiva obravnavali tudi poročilo
o izvajanju programa III. samo-
prispevka v Ljubljani. Strinjali so
se s pripombami našega izvršnega
sveta, ki so se nanašale na dejsivo,
da v sklepih mestnega izvršnega
sveta ni opredeljena obveznost
zdravstvenih skupnosti do grad-
nje druge faze zdravsivenega
doma Fužine. Prav tako je ta ob-
jekt izpuščen v sklcpih in stališčih
skupščine III. samoprispevka,
zato predlagajo, da se to ustrezno
dopolni.

Delegat KS Sotočje pa je me-
nil, da bi bilo poročilo potrebno
dopolniti še s podatki, koliko de-
narja je bilo še potrebno prispe-

vati, da so ti ob>v^u F n ^ h dclo-
vati in koliko so zaradi tega naraš-
čale prispevne stopnje.

Delegati so v nadaljevanju
skupnega zasedanja obravnaivali
še poročilo o gradnji objektcv iz
0,47 prispevne stopnje, osnuitek
ndloka o sprememhah in dopr>lni-
tvah odlok:- • >h,
skupaj 7. n.. un
povečanja vrednosu siavtonih
zemljišč zaradi minulih družžbe-
nih vlaganj in še drugo gradivio za
seje zborov mestne skupščine:, ki
so bile 9. februarja.
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